

Sted: Hjarbæk fjord

Kl. 18.00

Deltagere:

Leif Vang

Bent Kohls

Niels Rahbek

Frank Rømer

1. Restanceliste.

Punktet udsættes til kassereren er tilstedeværende

2. BK møde med havnepladsudvalg

Der aftalt møde med Jens fra Viborg kommune i september.

Kommunen ønsker containere tømt oftere, af hensyn til rottebekæmpelse.

Det er allerede aftalt dobbelt tømning i sommerhalvåret.

Der er en del tomme pladser i kommunens det, spørgsmål hvorfor tages med til mødet.

3. Vi skal tale med Villy om masten til kameraer.

4. Opvaskemaskinerne er ved at være slidt op. Klubhus udvalget indkøber to nye efter sommerferien.

5. Der er indkommet et tilbud på platform til kranen. Beslutning er udskudt, da vi fandt prisen meget høj.

6. Opdatering WM. De der hjælper på dagen skal e.t. have sejlklubbens t-shirt.

7. Jollesejler: Der findes en hjemmeside om ungdomssejlads, vi bør også have link på hjemmesiden i stedet for/ supplerende, det nuværende om juniorer. Hjemmesiden er <https://ungpaavandet.dk/>

8. Der er nogle revner i murværket på klubhuset. Vi skal efter sommerferien tage beslutning om hvad der skal gøres. Evt søge penge fra fonde, projekt med jolle/kajak skur og masteskur.

9. Bent har talt med Jens Kofoed fra Virksund. Hvis der er nogen der har lyst er medlemmer fra Viborl sejlklub velkomne til at deltage i kapsejladserne.

10. Det der ud til at sommerferie bemanningen i klubhuset er OK.

11. Bent sender doodle om næste møde.

FR

2. Næste møde.

Næste bestyrelsesmøde 7 februar kl. 19.00.

1. Evt.

Der skal indhentes tilbud på nye vinduer til sydsiden og vindues partiet mod vest.
Tilbuddet skal være klar i februar for at kunne søge tilskud.

FR

Restanceliste (håber det er lykket Karl at få overblik) BK møde med havne/plads Evt Ps meld gerne emner ind Mast til overvågning. Evt ny opvasker til klubhuset Platform på mastekran. Opdatering på VM Jollesejler Opgaveliste Revner i facade på klubhus Sommerferiebemanding